

卫理公会以萨迦守望者 23-29/11/2023

十一月第四个星期的祷告事项

1.家庭/个人

- a. “直等到我们众人在真道上同归于一，认识神的儿子，得以长大成人，满有基督长成的身量。”
(以弗所书 4: 13)
为自己的属灵生命祷告，不断领受上帝话语的浇灌，得以成长，结出圣灵的果子。
- b. 为家人的属灵生命不断成长祷告，能站立得稳；在面对信仰的逼迫，异端的迷惑，以及苦难的打击时，仍然坚定的信靠上帝。

2.教会

为着 21-23/11 第四十八届年议会祷告：

- a. 愿主使用年议会期间讲员所宣讲的信息，向教会传递祂的心意。也为年议会期间所作的决策，能清楚的传递到教会，积极的推动。
- b. 为着本会被按立的长牧和副牧感恩，求主使用他们忠心牧养，兴旺教会。

3.国家

- a. 卫生部长扎丽哈指出，2020 至 2030 年预计国内将有 8 万 7000 人因抗生素耐药性（AMR）感染而死亡，让我国须承担额外约 116.8 亿令吉的经济成本。为有关当局能有效的制止国内抗生素药物的误用和滥用祷告。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231118/nation/5135021>
- b. 我国防部队在全国鉴定五千多个水灾高风险地区，砂拉越州占多数。为相关地区的居民祷告，做好紧急疏散和应对水灾的预备。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231117/nation/5132279>

4.世界

- a. 缅甸政府与中国当局联手，积极清除缅北电骗集团；目前有大批涉及电骗的人被遣送到中国，为那些被骗到缅北，被迫电骗的受害者，能够平安回到自己的家乡祷告。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231120/international/5140211>
- b. 全球气温升高，世界各地连续数月出现破纪录高温；为着各国爱护地球祷告，悔改作好管家。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231120/international/5140278>

Methodist Issachar Watchmen 23-29/11/2023

Prayer items 4th week of November

1. Family/Individual

- a. “ until we all reach unity in the faith and in the knowledge of the Son of God and become mature, attaining to the whole measure of the fullness of Christ. ” (Ephesians 4:13)
Pray for your spiritual life, continue to soak your soul in God's Word, and continue to grow and bear the fruit of the Holy Spirit.
- b. Pray for the continual growth of the spiritual lives of our family members, that they may stand firm in the face of persecution, the lure of heresies, and the blows of adversity; remaining steadfast in their trust in God.

2. Church

Pray for SCAC 48th Annual Conference on 21-23/11/2023:

- a. May the Lord use the message preached by each speaker during the annual conference to convey His heart to the church. Also, pray for the decisions made during the annual conference to be delivered clearly to the church and implemented effectively.
- b. let us give thanks for the ordained elders and deacons of SCAC, and pray that the Lord will use them to shepherd faithfully and prosper the church.

3. Our Nation

- a. Health Minister Zaliha has pointed out that from 2020 to 2030, it is estimated that 87,000 people in our country are expected to die from antimicrobial resistance (AMR) infections, causing the country to bear an additional economic cost of approximately RM11.68 billion. Pray that the relevant authorities can effectively prevent the misuse and abuse of antibiotic drugs in the country.
<https://www.google.com/amp/s/www.malaymail.com/amp/news/malaysia/2023/11/18/health-minister-dr-zaliha-says-tuberculosis-cases-in-cheras-under-control/102740>
- b. Our Country Civil Defence Force (APM) has identified over 5,000 flood-prone areas nationwide, with Sarawak having the highest number of such locations. Pray that the residents in relevant areas may be well-prepared for emergency evacuation and flood response.
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2023/11/19/over-5000-flood-prone-locations-identified>

4.The World

- a. Chinese public security authorities have intensified their cooperation with Myanmar in law enforcement to launch a fierce offensive against telecom fraud crimes in northern Myanmar. A large number of suspects have been extradited from Myanmar to China. Pray for the victims who were deceived into northern Myanmar and forced to commit fraud, that they may safely return to their hometowns.
<https://www.google.com/amp/s/www.nst.com.my/amp/world/world/2023/11/980810/31000-telecom-scam-suspects-handed-over-china-myanmar>
- b. Global temperatures are rising, with record-breaking high temperatures occurring consecutively worldwide for several months. Pray for all nations to care for the earth and repent, as they learn to be responsible stewards.
<https://www.google.com/amp/s/www.cbc.ca/amp/1.7025783>

Pengawal Isakhar Methodist 23-29/11/2023

Doa minggu keempat November

1. Keluarga/Individu

- a. "Dengan demikian kita menjadi satu oleh iman yang sama dan pengertian yang sama tentang Anak Allah. Kita akan menjadi matang dan sempurna seperti Kristus." (Efesus 4:13)
Berdoa untuk pertumbuhan rohani peribadi dengan sentiasa menerima firman Tuhan, menjadi matang dan berbuah.
- b. Doakan pertumbuhan rohani ahli keluarga anda, sehingga dapat berdiri teguh. Apabila mereka menghadapi penganiayaan agama, pengeliruan ajaran sesat, dan tamparan yang menderita, mereka tetap percaya kepada Allah.

2. Gereja

Doakan Persidangan Tahunan Cina Sarawak (SCAC) ke-48 pada 21-23/11/2023:

- a. Semoga Allah menggunakan mesej yang disampaikan oleh para pembicara semasa persidangan tahunan untuk menyampaikan isi hati-Nya kepada gereja. Doakan keputusan yang dibuat dalam persidangan tahunan dapat disampaikan dengan jelas kepada gereja dan dilaksanakan dengan proaktif.
- b. Bersyukur untuk pastor yang ditahbiskan sebagai Elder dan Deacon, dan doakan Tuhan memakai mereka untuk mengembala dengan setia, dan mengembangkan gereja.

3. Negara

- a. Menteri Kesihatan Zaliha berkata, dari 2020 hingga 2030, 87,000 orang di negara kita dijangka mati akibat rintangan antimikrob (AMR), melibatkan tanggungan kos ekonomi kira-kira RM11.68 bilion. Doakan pihak berkuasa dapat membendung penyalahgunaan ubat antibiotik di negara kita.
<https://www.buletintv3.my/dunia/rintangan-antimikrob-dijangka-punca-5-2-juta-kematian-di-pasifik-barat-menjelang-2030-who/>
- b. Angkatan Pertahanan Awam Malaysia telah mengenal pasti lebih 5,000 kawasan berisiko tinggi dilanda banjir di seluruh negara, dan Sarawak mempunyai majoriti yang paling tinggi. Berdoa untuk penduduk di kawasan berkaitan, bersedia untuk pemindahan kecemasan dan menghadapi banjir.
<https://www.utusan.com.my/nasional/2023/11/5648-lokasi-dikenal-pasti-berisiko-dilanda-banjir/>

4. Dunia

- a. Pihak berkuasa keselamatan awam China meningkatkan kerjasama bersama Myanmar dengan melancarkan tindakan secara agresif terhadap jenayah penipuan telekomunikasi di utara Myanmar. Pada masa ini, sebilangan besar suspek yang terlibat dalam penipuan telekomunikasi telah dipindah ke pusat tahanan China. Doakan mangsa yang ditipu ke utara Myanmar dapat balik ke negara mereka dengan selamat.
<https://www.google.com/amp/s/www.astroawani.com/berita-dunia/myanmar-serah-31-000-suspek-penipuan-telekomunikasi-kepada-china-446909%3famp=1>
- b. Suhu global semakin meningkat, suhu tinggi yang merisaukan telah berterusan di seluruh dunia. Berdoa agar semua negara lebih menyayangi bumi ini, sanggup bertaubat dan menjadi penjaga bumi yang bertanggungjawab.
<https://www.google.com/amp/s/www.astroawani.com/berita-malaysia/fenomena-el-nino-dijangka-lebih-ekstrem-susulan-pemanasan-global-nik-nazmi-441172%3famp=1>